



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



Dear parents and guardians,

At ACIS, we greatly appreciate your patience and support as we continue to provide our educational program to all our students to the best of our ability. With schools in the community doing everything we can to remain open and safe for students throughout the current COVID-19 conditions, our first priority must remain to provide access to our academic program, our teaching methods and strategies according to our curriculum standards, vision and mission. Therefore, we have created the following policy to address students who need to be absent from school due to illness but are still able to learn from home. Please read through the following information so that you know how to arrange “at home” learning strategies for your child, if necessary.

1. Introduction of Policy

As the COVID-19 situation continues to develop, so does the responsibility of educational institutions to all stakeholders. Schools are learning the extent of their flexibility in supporting students, staff, and families throughout this time, and ACIS is no exception. The current response to positive cases of COVID-19 involves determining high-risk and low-risk individuals, and requiring only those individuals at high-risk to quarantine for varying lengths of time, based on case-by-case details and local hospital guidance, as well as limiting the use of school closures.

Therefore, ACIS has updated its concepts of online learning, blended learning and other subsequent policies and procedures. Doing so enables the school to fulfill its purpose in providing educational instruction, assessments, and general development to students (according to our vision and mission) as well as support its families who feel that learning from home is safer for their children.

Can the school simply put cameras in the classrooms at all times for continuous access to any and all subjects?

It is important to note that teaching methods at international schools are rigorous and focus on elements of 21st Century Learning, preparing students for successful careers by developing their skills in leadership, communications, creativity, and more. Therefore various teaching methods must be utilized to support this goal. These methods include the following and are not always supported simply by utilizing cameras in the classroom (described throughout the remainder of this policy as “live-online” instruction:

- Project - based learning
- Collaboration and teamwork (Kagan method)
- Whole Brain
- Student-centered
- Teacher-facilitation
- Hands-on Instruction
- Exploratory Learning



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



These methods require intensive planning and may not be adapted to live-online lessons that must be organized on short notice. ACIS teachers take great care to adapt these strategies to the school's current COVID-19 safety policy.

The following policy details are intended to support the following student conditions:

1. Those who have tested positive for COVID-19 or have been deemed high-risk and required to remain at home for a specified length of time, longer than 24 hours.
2. Students whose parents feel it unsafe for their children to be learning on campus due specifically to COVID-19.
3. Those students who have a doctor's notice stating a specific illness that could be deemed contagious, but are well enough to participate in general learning.

2. Policy Details & Associated Procedures

Students who meet the criteria listed above are eligible and encouraged to take advantage of live-online strategies as offered by their teachers. ACIS assumes the responsibility of notifying parents if their child is deemed high-risk and must remain at home for a specified length of time. Regarding other conditions as listed above, parents must give the school 24 hours notice if they intend to have their child learn from home for more than 1 school day, and must provide the school up to 48 hours to prepare appropriate live-online learning for the child. Parents are expected to contact their child's homeroom TA. The TA will then inform administration and approval will be given by the school principal or school director.

Once approval is granted, and depending on current circumstances in each classroom, the teacher will provide one of the following, as he or she is able:

1. Live instruction through Google Meets, with scheduled individual meeting links (applicable for G3 & up). *For the safety of other students in the classroom, cameras will only be angled towards the front whiteboard, whether the teacher remains in view or needs to support students in the classroom.*
2. Recorded video instruction / assignment per lesson taught according to on-campus schedules (applicable K3 & up). Lesson content and assignment instructions will be posted to Google Classroom, within 24 hours of the time it was assigned to on-campus students in the classroom.
3. 15 - minute make-up lessons to ensure that students remain caught up (applicable to PreK - K3)

Further support methods that teachers will utilize for participating students learning at home include:

1. Individual or small group calls throughout the week to provide students with additional opportunities to review and ask questions



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



2. Daily responses to questions asked through Google Chat and Google Classroom from students.

Specials teachers will either excuse the assignment for the week, provide alternative assignments, and/or recorded instruction as their lessons allow. Most of the specials classes at ACIS required specified materials found within the classroom in order to teach and assess specific skills according to the class' curriculum.

3. Expected Benefit to the ACIS Community

As the community at large continues to adapt to the ongoing changes associated with COVID-19, ACIS will continue to support its students' needs to the best of its ability. This school's primary focus must remain on supporting the students in the classroom. However, in recognition of current circumstances in the community due to COVID-19, every reasonable effort will be made to support students who need to work from home. This policy will benefit those students who cannot be on campus, while protecting the learning that must continue for students in the classroom.

If you have any questions or concerns regarding this policy for supporting students learning at home, please contact our Administration Office at 052-135069, or email us at info@acis.ac.th.

Thank you again for your continued support of our educational program.

Sincerely,
ACIS Administration Team



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



เรียน ผู้ปกครองทุกท่าน

ทางโรงเรียนนานาชาติอเมริกาฯ ไชนีส ขอขอบพระคุณท่านผู้ปกครองสำหรับการช่วยเหลือสนับสนุนโรงเรียนในการจัดการเรียนการสอนที่มีประสิทธิภาพ ในช่วงสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรคติดเชื้อ COVID-19 ซึ่งโรงเรียนมีการปฏิบัติตามมาตรการป้องกัน เพื่อให้สามารถทุกคนในโรงเรียนมีความปลอดภัย อีกทั้งยังสามารถจัดการเรียนการสอนในรูปแบบปกติ (onsite) ทั้งนี้โรงเรียนให้ความสำคัญในเรื่องโปรแกรมการศึกษา รูปแบบ และกลยุทธ์การจัดการเรียนการสอนตามมาตรฐานของหลักสูตร และการดำเนินงานตามวิสัยทัศน์ และพันธกิจ ดังนั้น โรงเรียนได้จัดทำนโยบายสำหรับนักเรียนที่ไม่สามารถมาเรียนตามปกติในห้องเรียนเนื่องจากมีอาการป่วย อย่างไรก็ตามนักเรียนสามารถเข้าเรียนผ่านระบบออนไลน์ได้จากที่บ้าน

โรงเรียนขอความกรุณาผู้ปกครองโปรดศึกษาข้อมูลด้านล่างนี้ เพื่อที่ท่านสามารถช่วยเหลือหรือให้คำแนะนำแก่บุตรหลานได้ เมื่อมีความจำเป็นต้องทำการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์จากที่บ้าน

1. ข้อมูลเบื้องต้นของนโยบาย

เนื่องจากสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรคติดเชื้อ COVID-19 เป็นหน้าที่ และความรับผิดชอบของโรงเรียนให้การช่วยเหลือสนับสนุนนักเรียน บุคลากร ผู้ปกครองและครอบครัวทุกคน เมื่อมีการตรวจพบผู้ติดเชื้อยืนยันของ COVID-19 โรงเรียนได้ดำเนินการระงับผู้สัมผัสเสี่ยงสูง และเสี่ยงต่ำเป็นรายบุคคล และให้ผู้สัมผัสเสี่ยงสูงเท่านั้นทำการกักตัว (quarantine) ตามระยะเวลาที่เหมาะสมแล้วแต่กรณี และคำแนะนำของโรงพยาบาล

ดังนั้น ทางโรงเรียนได้พัฒนากระบวนการจัดการเรียนการสอนในรูปแบบออนไลน์ (online) และแบบผสมผสาน (blended) รวมถึงนโยบาย และขั้นตอนที่เกี่ยวข้อง เพื่อให้โรงเรียนสามารถจัดการเรียนการสอนที่มีประสิทธิภาพ มีการวัดประเมินผลที่มีมาตรฐาน และส่งเสริมพัฒนาการของนักเรียนทุกคนตามวิสัยทัศน์ และพันธกิจของโรงเรียน นอกจากนี้โรงเรียนยังให้การสนับสนุนผู้ปกครอง และครอบครัวที่มีความประสงค์ให้บุตรหลานทำการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์จากที่บ้าน

โรงเรียนสามารถติดตั้งกล่องเพื่อบันทึกภาพหรือวีดิทัศน์ในห้องเรียนตลอดเวลาเพื่อการเข้าร่วมในชั้นเรียนของแต่ละวิชาผ่านระบบออนไลน์ได้หรือไม่

โรงเรียนขอเรียนแจ้งให้ทราบว่า กระบวนการเรียนการสอนในโรงเรียนนานาชาตินั้นมุ่งเน้นที่การพัฒนาทักษะการเรียนรู้ในศตวรรษที่ 21 ด้วยเนื้อหาสาระทางด้านวิชาการที่เข้มข้น การเตรียมความพร้อมให้นักเรียนประสบความสำเร็จในวิชาชีพโดยการพัฒนาทักษะการเป็นผู้นำ การติดต่อสื่อสาร ความคิดสร้างสรรค์ เป็นต้น ดังนั้นโรงเรียนมีการนำกลยุทธ์การจัดการเรียนการสอนที่หลากหลายมาประยุกต์ใช้เพื่อให้บรรลุเป้าหมาย และเป็นกลยุทธ์ที่ไม่ได้เน้นการใช้กล่องบันทึกกิจกรรมการเรียนรู้ในห้องเรียนแต่เพียงอย่างเดียวเท่านั้น สำหรับกลยุทธ์ในการจัดการเรียนการสอนที่โรงเรียนนำมาใช้มีดังนี้:



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



- การเรียนรู้โดยใช้โครงงานเป็นฐาน
- การทำงานร่วมมือกันเป็นทีม
- การเรียนรู้ที่สนับสนุนการทำงานของสมองทั้งสี่ด้าน (Whole Brain)
- การเรียนรู้ที่เน้นนักเรียนเป็นศูนย์กลาง (Student-centered)
- การเรียนที่ครูผู้สอนเน้นให้ผู้เรียนมีวิธีค้นคว้าหาความรู้ (Teacher-facilitation)
- การเรียนรู้โดยการลงมือปฏิบัติจริง (Hands-on Instruction)
- การเรียนรู้โดยการสำรวจ เสาะหา และค้นคว้า (Exploratory Learning)

กระบวนการเรียนการสอนดังกล่าว มีความจำเป็นต้องมีกระบวนการวางแผนอย่างเป็นขั้นเป็นตอน และไม่
สามารถประยุกต์ใช้ในการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ได้ทุกกลยุทธิ์เนื่องจากต้องใช้ระยะเวลาดำเนินการ
อย่างไรก็ตามทางครูผู้สอนมีการปรับเปลี่ยนกลยุทธ์ที่กล่าวมาในช่วงต้นให้สอดคล้องกับนโยบายการป้องกัน
COVID-19 ของโรงเรียน

นโยบายดังกล่าวนำมาใช้เพื่อสนับสนุนการเรียนการสอนของนักเรียนที่มีเงื่อนไขดังต่อไปนี้:

1. นักเรียนตรวจพบเป็นผู้ป่วยยืนยันติดเชื้อ COVID-19 หรือเป็นผู้สัมผัสเสี่ยงสูง และมี
ความจำเป็นต้องกักตัวอยู่บ้านเกินกว่าระยะเวลา 24 ชั่วโมง
2. ผู้ปกครองมีความประสงค์ให้นักเรียนทำการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์จากที่บ้าน
เนื่องจากมีความกังวลในเรื่องความปลอดภัยจากการแพร่ระบาดของโรคติดเชื้อ
COVID-19
3. นักเรียนที่มีผลการตรวจวินิจฉัยหรือใบรับรองของแพทย์ที่ระบุไว้ว่าอาการป่วยนั้นสามารถ
แพร่ระบาดไปยังผู้อื่นได้หรือเป็นโรคติดต่อ อย่างไรก็ตามนักเรียนคนดังกล่าวสามารถเข้า
ร่วมในการเรียนการสอนตามปกติได้

2. รายละเอียด และขั้นตอนการดำเนินการของนโยบาย

นักเรียนที่มีเงื่อนไขตรงตามที่ระบุไว้ในข้างต้น สามารถเข้าร่วมการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์
(live-online) โดยที่ครูผู้สอนมีการใช้กลยุทธ์การสอนต่างๆ ที่เหมาะสม นอกจากนี้โรงเรียนยังสนับสนุนให้
นักเรียนเข้าร่วมการเรียนการสอนในรูปแบบดังกล่าว และโรงเรียนมีหน้าที่รับผิดชอบในการแจ้งให้ผู้
ปกครองรับทราบ หากนักเรียนเป็นผู้สัมผัสเสี่ยงสูง และต้องกักตัวที่บ้านตามระยะเวลาที่กำหนด สำหรับ
เงื่อนไขอื่นๆ ที่ไม่ได้ระบุไว้ ผู้ปกครองมีความจำเป็นต้องแจ้งให้ทางโรงเรียนรับทราบภายใน 24 ชั่วโมง ใน
กรณีที่มีความประสงค์ให้นักเรียนทำการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์จากที่บ้านเป็นระยะเวลาเกินกว่า 1
วัน ผู้ปกครองต้องแจ้งให้ทางโรงเรียนรับทราบภายใน 48 ชั่วโมง เพื่อให้โรงเรียนมีเวลาในการเตรียมความ
พร้อมสำหรับการจัดการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ (live-online) ซึ่งผู้ปกครองสามารถแจ้งความ
ประสงค์ผ่านทางครูผู้ช่วย (TA) จากนั้นครูผู้ช่วยจะแจ้งให้ทางฝ่ายบริหารของโรงเรียนรับทราบต่อไป โดยที่
ครูใหญ่ฝ่ายต่างประเทศหรือผู้อำนวยการโรงเรียนจะเป็นผู้อนุญาต



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



เมื่อได้รับอนุญาตเป็นที่เรียบร้อยแล้ว และเพื่อให้เป็นไปตามสถานการณ์ของแต่ละห้องเรียน ทางครูผู้สอนจะดำเนินการจัดการเรียนรู้โดยใช้หนึ่งในรูปแบบการสอนดังต่อไปนี้:

1. การเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์โดยถ่ายทอดสดผ่านโปรแกรม Google Meets พร้อมทั้งจะมีการส่งลิงค์สำหรับการเข้าเรียนเป็นรายบุคคลตามตาราง (สำหรับระดับชั้นเรียนเกรด 3 ขึ้นไป) เพื่อความปลอดภัยของเพื่อนร่วมชั้นเรียน กล้องที่ทำการบันทึกการสอนจะถูกติดตั้งไว้โดยที่หันตัวกล้องไปยังกระดานไวท์บอร์ดเท่านั้นทั้งในระหว่างที่ครูทำการสอนหน้ากระดานไวท์บอร์ดหรือให้ความช่วยเหลือแก่นักเรียนคนอื่น ๆ ในห้องเรียน
2. การเรียนการสอนที่ทำการบันทึกไว้ล่วงหน้าในรูปแบบออนไลน์ และมอบหมายงานของแต่ละบทเรียนตามตารางเรียนปกติ (สำหรับระดับชั้นเรียนอนุบาล 3 ขึ้นไป) สำหรับเนื้อหาของการเรียนรู้และคำชี้แจงเกี่ยวกับงานที่มอบหมายให้กับนักเรียน ทางครูผู้สอนจะส่งให้กับนักเรียนผ่านทางโปรแกรม Google Classroom ภายใน 24 ชั่วโมงหลังจากที่มอบหมายงานให้กับเพื่อนร่วมชั้นเรียนที่มาเรียนตามปกติในห้องเรียน
3. การเรียนสอนเสริมเป็นระยะเวลา 15 นาที เพื่อให้แน่ใจว่านักเรียนสามารถเรียนตามเพื่อนร่วมชั้นเรียนได้ทัน และเรียนรู้ได้อย่างต่อเนื่อง (สำหรับระดับชั้นเรียนเตรียมอนุบาล ถึง อนุบาล 3)

สำหรับการช่วยเหลือสนับสนุนเพิ่มเติม ทางครูผู้สอนจะประยุกต์ใช้การมีส่วนร่วมของนักเรียนผ่านการเรียนรู้จากที่บ้านดังต่อไปนี้:

1. การติดต่อสื่อสารรายบุคคลหรือกลุ่มขนาดเล็กตลอดทั้งสัปดาห์ที่มีการเรียนการสอน เพื่อให้ให้นักเรียนมีโอกาสในการทบทวนและถามคำถามเพิ่มเติมได้
2. การตอบคำถามของนักเรียนเป็นรายวันผ่านทางโปรแกรม Google Chat และ Google Classroom

ครูผู้สอนวิชาบังคับเลือกสามารถมอบหมายงานพิเศษ และ/หรือบันทึกการเรียนการสอนสำหรับนักเรียนซึ่งชั้นเรียนวิชาบังคับเลือกส่วนใหญ่ของทางโรงเรียนนั้น นักเรียนมีความจำเป็นต้องใช้ทรัพยากรการเรียนรู้ที่อยู่ในห้องเรียนเพื่อการสอน และวัดประเมินผลทักษะเฉพาะด้านตามหลักสูตรของชั้นเรียน

3. ประโยชน์ของการดำเนินการตามนโยบาย

ทางโรงเรียนได้ให้การสนับสนุน และตอบสนองความต้องการของนักเรียนอย่างต่อเนื่องในช่วงสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรคติดเชื้อ COVID-19 ทั้งนี้เป้าหมายหลักของโรงเรียนคือการมุ่งเน้นการจัดการเรียนการสอนรูปแบบปกติในห้องเรียน อย่างไรก็ตามจากสถานการณ์ของโรคติดเชื้อ COVID-19 ไปปัจจุบัน โรงเรียนมีความจำเป็นต้องดำเนินการจัดการเรียนการสอนหลากหลายรูปแบบเพื่อช่วยเหลือ และสนับสนุนนักเรียนที่ต้องทำการเรียนการสอนในรูปแบบ ออนไลน์จากที่บ้าน นโยบายที่ได้กล่าวมาในข้างต้นจะมีประโยชน์อย่างยิ่งสำหรับนักเรียนที่ไม่สามารถมาเรียนตามปกติ (onsite) ได้ และรับประกันความปลอดภัยของทุกคนในโรงเรียน



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



หากผู้ปกครองมีคำถามหรือข้อสงสัยใด ๆ เกี่ยวกับนโยบายสนับสนุนการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ของนักเรียน ท่านสามารถติดต่อฝ่ายบริหารของโรงเรียนได้ที่เบอร์โทรศัพท์ 052-135069 หรือทางอีเมลได้ที่ info@acis.ac.th

โรงเรียนนานาชาติอเมริกันา ไชนีส ขอขอบพระคุณท่านผู้ปกครองที่ไว้วางใจให้ทางโรงเรียนดูแลบุตรหลานของท่าน

จึงเรียนมาเพื่อโปรดทราบ

ด้วยความเคารพอย่างสูง

ฝ่ายบริหารโรงเรียนนานาชาติอเมริกันา ไชนีส



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



尊敬的家长及监护人：

在美国际学校,我们非常感激你们的耐心及支持，我们继续尽我们所能为学生们提供教育。在目前整个的新冠疫情状况下，我们会采取一切措施来保持学校的开放以及学生的安全。我们的首要任务依然是根据我们的学术标准，愿景及使命来提供学术课程，教学方法及策略。因此，创建了以下政策，以用来解决那些需要因病缺席，但仍然可以在家学习的问题。请阅读以下内容，以便您了解如何在必要时安排”在家“学习的策略。

1. 介绍此政策

由于目前新冠疫情依然严峻，教育机构及相关方的责任同样会增大。为了较好的度过这段特殊时期，很多学校均在了解防疫弹性的程度，以便更好的来支持学生们，教职工以及各个家庭，ACIS也不例外。目前的新冠阳性的应对措施是区分高风险者及低风险者，根据不同感染个例的情况以及医院的指导，要求高风险者来进行不同时间的隔离以及限制学校停课的使用。

因此，ACIS已经更新了线上课程，混合课程以及其他后续政策及程序。更新的目的是为了为了更好的给学生们提供教育结构，教学评估以及发展（根据我们的愿景及使命），同时也可以支持那些认为在家里学习更加安全的家庭。

学校可否在教室安装摄像头以便学生们可以随时参与每个课程？

很重要的一点是，国际学校的教学是严谨的，其是专注于21世纪的学习元素。通过培养学生们在领导力，沟通，创造力以及其他更多方面的技能，为孩子们未来的成功职业生涯做好准备。因此，充分优化多元化的教学方式会有助于此目标的实现。这些方法包括以下的方式，并不简单于在教室里装摄像头（后面部分被称为“live-online”）：

- 基于项目的学习
- 协作及团队工作(Kagan method)
- 全脑
- 学生为中心
- 老师协助
- 手动指导
- 探索式学习

这些方法要求紧密的计划，*live-online*课程必须是短时间安排组织，所以并不适用于*live-online*。ACIS的老师们用心的将这些策略适用于我们现在的新冠肺炎安全政策中。

下面的政策细则适用于以下情况的学生：

- 1 新冠检测阳性，或者被定为高风险者并且需要超过24小时以上在家里学习的学生。
- 2 由于新冠疫情，家长认为在学校学习不安全的家庭。
- 3 经医生告知，得了某种疾病，有传染的风险，但是还可以继续学习的学生。



SPARK Inspiration

Americana Chinese International School



2 政策细则&相关程序

满足以上条款列出的学生，适用于并且鼓励其充分利用老师提供的live-online教学策略。如果孩子被定为高风险者并且需要在指定的时间呆在家里，ACIS有责任通知家长。关于以上列出的情况，如果家长有意让孩子在家里学习超过1天正常上学时间，则需提前24小时通知学校。学校需要48小时的时间来准备live-online课程给孩子。家长可联系助教，助教则会通知学校行政，学校校长或者总监来批准。

一旦取得批准，鉴于目前每个教室的新冠情况，老师可根据情况来提供以下之一：

1 通过google会议现场直播课程，单个计划的会议（适用于三年级及以上）。为了教室其他同学的安全，无论老师是否在摄像头范围内或者老师在帮助别的同学，摄像头将仅会投向白板。

2 录好的视频指导/根据课堂进度安排的作业（适用于k3及以上）。课程内容以及作业内容将会在校园内课堂布置作业后的24小时内发布在google课堂。

3 为了确保跟上课堂进度，15分钟的补课（适用于PreK-K3）。

对于在家学习的学生，老师们可采用的进一步的支持包含：

1 学习周内，安排个人或者小组电话会议，以提供更多的学习及问问题机会。

2 每日通过google聊天功能以及google课堂反馈问题。

特殊课堂老师将会免除作业，课堂允许的情况下，提供替代作业或者录制课程。哥怒课程体系，ACIS大多数的特殊课堂需要教室内特定的材料来教学和评估特定技能。

3 对ACIS社区带来的益处

随着整个社区持续适应新冠的变化，ACIS将会尽最大努力来满足学生们的需求。学校首要的重心依然是学生们可以在课堂里学习。然而，意识到当前新冠的环境，学校将尽一切努力来支持那些在家里学习的学生。此政策将会有益于那些没法来学校的学生同时可以保护在教室里上课的学生继续学习。

关于这项帮助学生在家学习的政策，如果您有任何疑问或者顾虑，请联系学校行政办公室，电话：052-135069，您也可以写邮件到info@acis.ac.th。

再次感谢您对我们教育的支持！

真挚地

ACIS 行政团队